
 

 

 

Study at the winter school for a week was very useful, I met with teachers, they gave lectures on each of 

the subjects, I also managed to discuss the details of writing my master thesis with my supervisor. The 

visits to the World Trade Organization (WTO) and the International Labor Organization (ILO) were very 

informative, we were told about the features of the functioning of organizations in general, the 

procedure for holding sessions. We also visited the largest research accelerator complex Synchronoton, 

learned a lot about its functioning. For me, this trip was filled with new acquaintances with students 

from different countries. I am very grateful to the organizers of the Winter School for the excellent 

organization and  the opportunity to visit such interesting places. 

 

Обучение в зимней школе на протяжении недели было очень плодотворным, познакомилась с 

преподавателями, они провели лекции по каждому из предметов, также удалось обсудить детали 

написание моей диссертации с моим научным руководителем. Посещения  Всемирной Торговой 

Организации (ВТО) и Международной организации труда (МОТ) были очень познавательными, 

нам рассказали об особенностях  функционирования организаций в целом,  порядке проведения 

сессий. Также мы посетили крупнейший  исследовательский ускорительный комплекс 

Синхронотон, узнали много нового о его функционировании. Для меня эта поездка была 

наполнена новыми знакомствами со студентами из разных стран.  Я очень благодарна 

организаторам Зимней школы за отличную организацию и за возможность  посетить такие 

интересные места. 
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